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§ 121 Anmälan av nya frågor 

Ärendebeskrivning 

Håkan Rönström (M), Lars-Olof Widell (C), Lena Frankenberg Glantz (M), Annika 
Huber (S), Börje Sundin (S) och Lars Sjögren (FP) önskar ta upp nya frågor. 

Tekniska nämnden beslutar 

att frågorna får ställas senare under sammanträdet. 

____ 
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§ 122 Övrig fråga – Prydnadsbelysning vid kanalen 

Dnr 2011-564-310 

Ärendebeskrivning 

Ordförande Håkan Rönström (M) informerar om att belysning nu finns vid kanalen 
vid Hoppes, och uppmanar nämnden att åka dit och titta. 

Förslag 

Håkan Rönström föreslår att tekniska nämnden ska uppdra till tekniska förvaltningen 
att fortsätta utbyggnaden. 

Yrkande 

Uno Jonsson (S) yrkar att ärendet ska beredas i arbetsutskottet först för en redovisning 
av kostnader och färdigställandetid. 

Anki Sjölin (S) föreslår att ärendet ska beredas vid ett extra sammanträde i 
arbetsutskottet den 8 september. 

Tekniska nämnden beslutar 

att ärendet ska beredas vid ett extra sammanträde i arbetsutskottet den 8 september, 
samt 

att kostnader och färdigställandetid ska redovisas vid tekniska nämndens sammanträde 
den 15 september. 

____ 
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§ 123 Utökat verksamhetsområde för kommunalt vatten i 
Vik, Hudiksvall 

Dnr 2014-378-353 

Ärendebeskrivning 

Efter provtagningar vid enskilda vattentäkter i Vik har ett flertal visat sig ha förekomst 
av arsenik i sitt dricksvatten, några över det rekommenderade gränsvärdet. Flera 
fastighetsägare i området har då vänt sig till VA-avdelningen och vill ha kommunalt 
dricksvatten. En översiktlig utredning visar att ca 16 fastigheter i området skulle kunna 
vara aktuella för en anslutning. En möjlig anslutningspunkt finns relativt nära området. 
Efter kontakt med några av fastighetsägarna och med bakgrund av antalet fastigheter, 
aktuell vattenkvalitet i området och den relativa närheten till befintligt ledningsnät 
samt efter samråd med Norrhälsinge miljökontor föreslår VA-avdelningen att det 
kommunala verksamhetsområdet för vatten utökas så att även Vik inkluderas. Det är 
kommunfullmäktige som beslutar om verksamhetsområde för kommunal  
VA-försörjning. 

Ett beslut om kommunalt verksamhetsområde innebär att kommunen drar fram 
kommunala ledningar till fastighetsgränsen för de fastigheter som hamnar inom 
verksamhetsområdet. Normalt anslutningsförfarande gäller sedan med 
anslutningsavgifter och bestämmelser för anslutning till den allmänna 
vattenanläggningen. En utbyggnad medför i detta fall kostnader för hela VA-
kollektivet, eftersom intäkterna från anslutningsavgifterna inte täcker 
anläggningskostnaderna. Vidare innebär en utbyggnad också att boende i området som 
inte begär att få kommunalt vatten kan bli berörda. Ett verksamhetsområde för vatten 
innebär avgiftsskyldighet för anslutning för alla fastigheter inom området, om man inte 
kan visa att man har en egen säkrad vattenlösning som är av god kvalitet. 

Kostnadskalkyl  

Kostnaden för en utbyggnad beräknas till 3-4 miljoner kronor, en detaljprojektering 
krävs för en mer noggrann kostnadsbild. Kostnaderna kan variera beroende på bland 
annat markbeskaffenhet, utbyggnadstakt, tillstånd, fornminnen och markåtkomst. Det 
finns sannolikt steniga partier längs sträckningen som gör kostnadsuppskattningen 
osäker. 

Kostnaden föreslås finansieras av VA-kollektivet genom en utökad investeringsram 
under byggtiden. 
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Intäkten i form av anslutningsavgifter kan uppgå till ca 700 000 kronor om alla 
fastigheter ansluter. Det betyder att täckningsgraden från anslutningsavgifter skulle bli 
omkring 17-23 % vilket är mycket lågt, önskvärt vore omkring 70-80 % täckningsgrad. 
Att tillämpa så kallad ”särtaxa” och ta ut en högre avgift än normalt bedöms inte vara 
aktuellt i dessa fall eftersom projektets karaktär inte avviker märkbart från andra 
utbyggnader och markförhållanden i kommunen. Glappet mellan intäkt och kostnad är 
snarare en indikation på att anslutningsavgifterna generellt är relativt låga i vår 
kommun, och en diskussion kring det bör föras i ett annat forum och sammanhang. 

I förlängningen innebär utbyggnader med låg kostnadstäckning att den kommunala 
taxan kommer att behöva höjas, vilket belastar hela VA-kollektivet. I och med denna 
utbyggnad föreslås ingen specifik avgiftshöjning, men på sikt kan det bli frågan om det. 
I den pågående förvaltningsövergripande VA-planeringen för kommunen kommer 
ytterligare områden att vara aktuella och det kommer i framtiden att behöva tas en 
strategi kring hur utbyggnadsfrågorna hanteras. Dock finns ingen sådan strategi i 
dagsläget, och därför skrivs dessa områden fram för beslut innan kommunens 
övergripande VA-planering är klar. 

Tidplan 

Tidsåtgången för färdigställande kan vara ett utförande under 2015/2016 om 
nödvändiga beslut fattas under 2014 och att inget i övrigt oförutsett inträffar.  

För att underlätta beslutsgången föreslås tekniska nämnden få mandat att fastställa det 
exakta verksamhetsområdet i enlighet med förslaget.  

Tekniska nämndens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att utöka det kommunala verksamhetsområdet för vatten i Vik och att VA-avdelningen 
påbörjar planering och utförande av utbyggnaden, 

att verksamhetsområdets exakta och slutliga utbredning fastställs senare i tekniska 
nämnden, samt 

att kostnaden för utbyggnaden finansieras av VA-kollektivet genom en utökad 
investeringsram under projekttiden. 

____ 
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§ 124 Upphävande av Iggesunds vattenskyddsområde 
samt hävande av vattendom 

Dnr 2014-425-341 

Ärendebeskrivning 

I samband med att en vattenledning byggdes mellan Hudiksvall och Iggesund ändrades 
vattenförsörjningssituationen och Iggesunds vattentäkt togs ur bruk. 

Då vattentäkten inte längre används kan det kommunala vattenskyddsområdet för yt- 
och grundvattentäkten vid Iggsjön upphävas. Även vattendomen kan hävas eftersom 
det inte längre sker några vattenuttag i området.  

Tekniska nämnden beslutar 

att VA-avdelningen kan gå vidare med att ansöka om att skyddsområdet för yt- och 
grundvattentäkter vid Iggsjön kan upphävas och att vattendomen kan hävas. 

____ 
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§ 125 Information om LUPP – Lokal uppföljning av 
ungdomspolitiken 

Ärendebeskrivning 

Folkhälsostrateg Anna Backlin informerar om resultatet av Ungdomsstyrelsens enkät 
”Lokal uppföljning av ungdomspolitiken”. Enkäten utfördes under hösten 2013 bland 
elever i årskurs 8 samt årskurs 2 på gymnasiet i Hudiksvalls kommun.  

Rapporten är framtagen av SWECO och omfattar analysområdena: 

Delaktighet och inflytande 

• I regionen vill fler än var tredje ungdom vara med och påverka i kommunala frågor  

• Var femte ungdom i regionen vill träffa en politiker  

• 40 procent av ungdomarna som vill påverka kommunala frågor vet inte var de ska 
vända sig  

• 80 procent av ungdomarna i regionen tror inte att det finns särskilt goda 
möjligheter att föra fram sina åsikter  

Utbildning 

• Var femte elev i regionen ser i skolan problem med trivsel, respekt, kränkningar 
med mera  

• Viljan till inflytande i alla delar av skolan är mycket stark bland regionens unga  

• Tjejer upplever ett större glapp mellan viljan till inflytande och vad de faktiskt har 
inflytande över  

Regional kompetensförsörjning 

• Nio av tio av regionens unga kan antingen tänka sig starta eget eller är osäkra på 
om de kan tänka sig göra det  

• En tredjedel av regionens unga som tror att de kommer att flytta kan tänka sig att 
flytta tillbaka till hemkommunen. Regionen behöver fler som flyttar tillbaka efter 
genomförd utbildning 
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Fritid med kultur 

• De flesta oavsett ålder anser att de har lagom med fritid 

• Hemma hos varandra är den klart vanligaste platsen att träffa kompisar 

• Friluftsaktiviteter utövas åtminstone någon gång per månad av ungefär 40 procent 
av kommunens unga i de olika ålderskategorierna 

Tryggt och säkert 

• En av tio tjejer i regionen är otrygga i sitt bostadsområde på kvällen. I vissa 
kommuner är det fler  

• En femtedel av regionens unga har känt sig mobbade eller utfrysta det senaste 
halvåret  

Hela rapporten finns på Hudiksvalls kommuns hemsida. 

Ordförande tackar för informationen. 

____ 
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§ 126 Ekonomisk rapport 

Ärendebeskrivning 

Agneta Johansson, ekonom, redovisar vid sammanträdet årets resultat fram till och 
med juli 2014 för tekniska förvaltningen. Total nettokostnad 52 Mkr jämfört mot en 
budget på 46,2 Mkr.  

Nedanstående kostnader till och med juli 2014 redovisas. 

 Utfall 

Mkr 

Budget 

Mkr 

Personalkostnader 

Vinterväghållning 

Snö, takskottning m.m. 
(fast.avd.) 

Energi (fast.avd.) 

Skador (fast.avd.) 

Bostadsanpassning 

52,1 

6,2 

6,0 
 

19,9 

0,7 

3,4 

53,2 

7,5 

5,0 
 

20,6 

0,8 

5,4 

____ 
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§ 127 Prognos 2014 - Delårsrapport 

Ärendebeskrivning 

Agneta Johansson, ekonom, redovisar prognos 2014 – delårsrapport för tekniska 
förvaltningen. 

Tekniska förvaltningen beräknar att redovisa ett underskott mot budget på -1,6 Mkr 
vid årets slut. 

Underskottet orsakas av högre kostnader för underhåll dels på vatten- och 
avloppsanläggningar och dels på fastigheter. 

Mark- och mätningsavdelningen beräknar göra ett underskott på -150 000 kronor mot 
budget p.g.a. mäklarkostnader för ej genomförd försäljning av skogsfastigheter. 

P.g.a. att Värmevärdens fakturor gällande december 2013 bokades på 2014 kommer 
prognosen för energi vara +/- 0 trots en varm start på året. Decemberfakturorna 
motsvarar ca 1 Mkr. 

Inga stora bostadsanpassningsärenden för närvarande, så bedömningen är ett 
överskott på ca 1,5 Mkr. 

Fastighetsdrift centralt kommer att gå med underskott på ca 1 Mkr p.g.a. att 
leasingkostnader, bensin och reparationer för fordon är underbudgeterat. 

Akuta underhållsåtgärder orsakar ett underskott på ca 1,5 Mkr. 

Vatten- och avloppsavdelningen tvingas göra utökade underhållsåtgärder vilket 
kommer att innebära ett underskott på ca 1 Mkr. 

Med en normal höst och vinter kan det bli ett överskott på vinterväghållningen p.g.a. 
den tidiga våren, trots en högre kostnad för snöskador. 

Åtgärder och förväntade effekter 
Fastighetsavdelningen bedömer att årets resultat kommer bli 1 Mkr istället för 
budgeterat resultat som är 2 Mkr. Inga åtgärder kommer att göras just nu eftersom det 
skulle innebära mer kapitalförstöring om man drar in på underhållet för att klara 
budgeten. 

____ 
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§ 128 Förslag om trafiksäkerhetshöjande åtgärder på 
Drottninggatan 

Dnr 2014-371-512 

Ärendebeskrivning 

Tekniska förvaltningen arbetar fortlöpande med trafiksäkerhetshöjande åtgärder. I 
arbetet med det har Drottninggatan setts över.  

Drottninggatan är en relativt bred och rak gata som kan inbjuda till högre hastighet än 
vad som är utmärkt/skyltat, 40 km i timmen. På Drottninggatan och norr om 
Surbrunnsgatan, i höjd med Bowlinghallen, finns ett anlagt övergångsställe. Ett 
övergångsställe är dock inte en trafiksäkerhetshöjande åtgärd, utan en 
framkomlighetsåtgärd. För att hastighetssäkra detta övergångsställe föreslår 
förvaltningen att övergångsstället ska förses med en refug. I samband med denna 
åtgärd kommer även två till tre parkeringsplatser att försvinna.  

Yrkande 

Ordförande Håkan Rönström (M) yrkar på återremiss för en utvärdering när refugen 
vid Fredens Kulle är klar. 

Tekniska nämnden beslutar 

att återremittera ärendet för en utvärdering när refugen vid Fredens Kulle är klar. 

____ 



  

 Protokoll 15 (28)

Sammanträdesdatum 

2014-08-25 

Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 129 Försäljning av del av Köpmanberget 2:8 - Flislagret 

Dnr 2014-427-253 

Ärendebeskrivning 

Värmevärden har under många år arrenderat ett markområde av Hudiksvalls kommun 
för bland annat upplagsyta. Markområdet är beläget direkt väster om kraftvärmeverket 
och avses i framtiden nyttjas som flisupplag. 

Fördjupad översiktsplan för östra hamnområdet avsätter ifrågavarande område för 
energiproduktion. Baserat på denna fördjupade översiktsplan har en avsiktsförklaring 
tecknats mellan Hudiksvalls kommun och Värmevärden som bland annat innebär att 
Hudiksvalls kommun åtar sig att försälja marken. Dock endast under förutsättning att 
en detaljplan, som möjliggör flisupplag, tas fram och vinner laga kraft. För närvarande 
finns förslag till detaljplan för området ute för samråd vari man föreslår att området 
avsätts till upplag för energiproduktion. 

Efter förhandling har parterna kommit överens om en försäljning innebärande att 
Värmevärden betalar 140 kronor för användbar mark, 10 kronor för oanvändbar mark 
samt att Värmevärden åtar sig att uppföra ett plank/bullervall i enlighet med 
planförslaget. Området som förvärvas av Värmevärden saknar byggrätt, får endast 
användas till upplag, vilket motiverar ett väsentligt lägre pris än en motsvarande 
byggrätt i samma läge. 

Tekniska nämndens förslag till kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktige beslutar 

att godkänna preliminärt upprättat köpeavtal med Värmevärden avseende 
ifrågavarande område, samt  

att uppdra till tekniska förvaltningen att verkställa beslutet när villkoren är uppfyllda 
samt förhandlingen slutförd. Endast marginella justeringar av avtalsinnehållet medges 
inom ramen för kommunfullmäktiges godkännande.  

____ 
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§ 130 Yttrande över medborgarförslag om satsning på 
idrotten i Hudiksvall 

Dnr 2014-241-035 

Ärendebeskrivning 

Tekniska nämnden ska yttra sig till kommunstyrelsen angående ett medborgarförslag 
som föreslår att det ska satsas på idrotten i Hudiksvall. Förslaget pekar ut 
Kattvikskajen som en lämplig etableringsplats för nya anläggningar. 

Tekniska förvaltningens yttrande 
Tekniska nämnden ansvar för drift och skötsel av ett flertal av kommunens 
anläggningar, andra anläggningar drivs av bolaget Glysisvallen AB och föreningar. Att 
samordna olika typer av idrottsanläggningar till en och samma plats skulle ge goda 
förutsättningar för att uppnå ekonomiska samordningsvinster för verksamheterna. 

Strategiska frågor som att äska pengar för nya anläggningar, bedöma behovet m.m. är 
en fråga som idag drivs av social- och fritidsnämnden.  

Omdaningen av Kattvikskajen är i full gång och den fördjupade översiktsplanen är 
inne i ett samrådsskede. I det presenterade förslaget nämns inte idrotten som en 
tänkbar utvecklingsinriktning. Däremot finns andra moderna utredningar som pekar 
mot till exempel Överås som tänkbara etableringar för ny arena/hall.  

Tekniska nämnden beslutar 

att de av förvaltningen lämnade synpunkterna får utgöra nämndens yttrande över 
medborgarförslaget. 

____ 
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§ 131 Medborgarförslag om utegym längs 
promenadstråket vid hamnen 

Dnr 2013-637-035 

Ärendebeskrivning 

Ett medborgarförslag har inkommit som föreslår att strandpromenaden kompletteras 
med ett utegym.  

Kommunfullmäktige har beslutat att överlämna medborgarförslaget till tekniska 
nämnden för handläggning och beslut 

Tekniska förvaltningen svarar 
Tekniska förvaltningen ser med glädje hur strandpromenaden används för motion och 
rekreation. Förvaltningen delar förslagsställarens analys av betydelsen detta skulle 
medföra för folkhälsan. Förvaltningen ser det som en naturlig komplettering av 
strandpromenaden att uppföra ett utegym och därför har svaret dröjt. Ett utegym 
uppfördes under sommaren och även de mycket väl använda rastplatserna har 
kompletterats. 

Tekniska förvaltningen tackar för förslaget. 

Tekniska nämnden beslutar 

att bifalla medborgarförslaget. 

____ 



  

 Protokoll 18 (28)

Sammanträdesdatum 

2014-08-25 

Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 132 Anmälan av delegationsbeslut 

Ärendebeskrivning 

Tekniska nämnden har överlåtit sin beslutanderätt till utskott, ordförande samt till 
teknisk chef enligt fastställd delegationsordning. Teknisk chef har vidaredelegerat 
beslutanderätten i vissa ärenden till arbetsledare och handläggare. 

Dessa beslut ska redovisas till tekniska nämnden. Redovisningen innebär inte att 
tekniska nämnden får ompröva eller fastställa delegeringsbesluten. Däremot får 
nämnden återkalla beslutanderätt. 

1 Om- och tillbyggnader m.m. april-juni 2014, 24/2014 

2 Hyreskontrakt för lokaler kvartal 2 - 2014, 25/2014 

3 Bostadsanpassningsbidrag maj-juli 2014, 26/2014 

4 Parkeringstillstånd för rörelsehindrade maj-juli 2014, 27/2014  

5 Tekniska utskottet 2014-05-27, 28/2014 

Tekniska nämnden beslutar 

att godkänna redovisningen av fattade delegationsbeslut. 

____ 



  

 Protokoll 19 (28)

Sammanträdesdatum 

2014-08-25 

Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 133 Övrig fråga - Branddammar 

Ärendebeskrivning 

Lars-Olof Widell (C) ställer fråga om var branddammarna finns och om tekniska 
förvaltningen ansvarar för dessa. 

Svar kommer vid tekniska nämndens nästa sammanträde. 

____ 



  

 Protokoll 20 (28)

Sammanträdesdatum 

2014-08-25 

Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 134 Övrig fråga – Handikappanpassande badplatser 

Ärendebeskrivning 

Lena Frankenberg Glantz (M) ställer fråga om hur många handikappanpassade 
badplatser det finns i kommunen och om kommunen planerar för detta. 

Håkan Rönström (M) svarar att inga handikappanpassade badplatser finns. 

Frågan bevakas till nästa sommar. 

____ 



  

 Protokoll 21 (28)

Sammanträdesdatum 

2014-08-25 

Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 135 Övrig fråga - Praktikplatser 

Ärendebeskrivning 

Lena Frankenberg Glantz (M) tar upp frågan om praktikplatser för elever vid 
gymnasiesärskolan och vill veta hur tekniska förvaltningen samarbetar med lärande- 
och kulturförvaltningen. 

Tekniska nämnden beslutar 

att uppdra till tekniska förvaltningen att redovisa hur samarbetet går till. 

____ 



  

 Protokoll 22 (28)

Sammanträdesdatum 

2014-08-25 

Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 136 Övrig fråga - Sportholmen 

Ärendebeskrivning 

Lena Frankenberg Glantz (M) ställer fråga om kommunen har tagit prover vid 
Sportholmen med anledning av att föreningen är orolig för gifter i marken. 

Svar på frågan kommer vid tekniska nämndens nästa sammanträde. 

____ 



  

 Protokoll 23 (28)

Sammanträdesdatum 

2014-08-25 

Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 137 Övrig fråga – ”Paviljongen”i Sörforsa 

Ärendebeskrivning 

Annika Huber (S) ställer fråga om varför ”paviljongen” (lusthuset) i Sörforsa har tagits 
bort. Den har varit en samlingspunkt för ungdomarna. 

Svar på frågan kommer vid tekniska nämndens nästa sammanträde. 

____ 



  

 Protokoll 24 (28)

Sammanträdesdatum 

2014-08-25 

Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 138 Övrig fråga – Sportparken i Delsbo 

Ärendebeskrivning 

Börje Sundin (S) ställer fråga om finansieringen av Sportparken i Delsbo är sökt av 
tekniska förvaltningen. 

David Östlund, mark- och exploateringschef, svarar att finansieringen sker med del av 
medel från ”Utvecklingsstrategi för Hudiksvalls landsbygd, Hudiksvalls kommun”. 
Tekniska förvaltningen genomför byggnationen. 

____ 



  

 Protokoll 25 (28)

Sammanträdesdatum 

2014-08-25 

Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 139 Övrig fråga – Cyklande på gågator 

Ärendebeskrivning 

Lars Sjögren (FP) ställer fråga om vad man gör mot cyklandet som sker på gågator. 

Uno Jonsson (S) svarar att detta är ett policiärt ärende. 

____ 



  

 Protokoll 26 (28)

Sammanträdesdatum 

2014-08-25 

Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 140 Övrig fråga – Vattentornet i Sörforsa 

Ärendebeskrivning 

Agneta Brendt (S) ställer fråga om det finns planer på en uppbyggnad av det 
nedbrunna vattentornet i Sörforsa. 

Tekniska nämnden beslutar 

att uppdra till tekniska förvaltningen att komma med förslag i ärendet till tekniska 
nämnden. 

____ 



  

 Protokoll 27 (28)

Sammanträdesdatum 

2014-08-25 

Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 141 Konferenser 

Ärendebeskrivning 

Ordförande Håkan Rönström (M) informerar om att han varit till Almedalsveckan i 
Visby. 

____ 



  

 Protokoll 28 (28)

Sammanträdesdatum 

2014-08-25 

Tekniska nämnden 

 
 

Justerandes 
sign: 

Utdragsbestyrkande: 

   Delges: 

 
 

 

   
  

§ 142 Meddelanden 

Meddelas tekniska nämnden och läggs till handlingarna. 

1 Dnr 2014-121-100 
Uppföljning av tekniska nämndens beslut 

2 Kommunfullmäktige 2014-05-26 § 78 
Politisk organisation för nästa mandatperiod 2015-2019 

3 Kommunfullmäktige 2014-06-16 § 102 
Kvartalsprognos 1 – 2014, med årsprognos 

4 Kommunfullmäktige 2014-06-16 § 103 
Åtaganden med budget för 2015 och plan för 2016-2018, samt skattesats för år 
2015 

5 Kommunfullmäktige 2014-06-16 § 104 
Hudiksvalls kommuns social- och arbetsmarknadsfond 

6 Kommunfullmäktige 2014-06-16 § 106 
Uppdatering av ”Så styr vi Hudiksvalls kommun tillsammans” 

7 Kommunfullmäktige 2014-06-16 § 108 
Ekonomiska ersättningar m.m. för förtroendevalda i Hudiksvalls kommun 

____ 
 


